
Fra: Erik Vangsnes <Erik.Vangsnes@fusa.kommune.no> 
Sendt: 15. mai 2017 15:21 
Til: Katarina Birkeland 
Emne: SV: Førebels rapport frå studietur til Ungdomslandet! 
 
Takk for oppklaringa. Når det gjeld arbeidsoppgåvene dine; blir det rett å seia at du i hovudsak arbeider 
med barn og ungdom, knytt til fritid? (Då er det underforstått at ein i nokon grad også blir trekt inn i 
andre ting, slik du nemner). Skal retta opp etter dine anvisningar. Elles må eg eia at eg er veldig imponert 
over korleis du arbeider med ungdomen i Radøy! 
 
Venleg helsing  
Erik Vangsnes  
Kulturleiar 
 

 
Telefon: 56580153 
Epost: erik.vangsnes@fusa.kommune.no  

Fra: Katarina Birkeland [mailto:Katarina.Birkeland@radoy.kommune.no]  

Sendt: 15. mai 2017 14:05 
Til: Erik Vangsnes 

Emne: SV: Førebels rapport frå studietur til Ungdomslandet! 

 
Hei 
  
Den såg veldig bra ut   
  
Men eg fant nokon små ting:  
  

- På første side om Radøy står det at eg er ungdomskoordinator ved Austrheim ungdomsklubb  
-  Det eine bilde opp til høyre om sommercampen er frå utveksling til Kroatia og ikkje frå 

sommercampen. Sommercampen vert det søkt midler til.  
- Eg har ikkje så mykje kontakt med PPT, kan gjerne stå sosiallærer isteden.  
- Eg har fleire oppgåver i jobben min enn barne-ungdomsfaglige… Eg sitt ofte i ulike komitear for 

planarbeid, er med å arrangere store arrangement i kommunal regi som jubileumsfest til 
kommunen, nynorskdager no i haust osv. Driv UKM, internasjonalt arbeid, er involvert med 
skulene, og med flyktningarbeid og ung jobb om sommaren.  

-  Ynskjer ikkje at dere bruker halloween bilde  
- Ungdomsrådet har hatt fleire internasjonale prosjekt. Deltatt på fleire traininger og arrangert 

demokratiprosjekt over eit år.  
Ungdomsrådet disponerer kr 40 000 i året.  
Avsnittet med økonomi og kiosk salg osv burde stå under ungdomsklubben. Ungdomsrådet har 
ingenting med økonomien til ungdomsklubben.  
  
Lykke til  det ser veldig bra ut :D  
  
Mvh 
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Katarina 
  
  

Fra: Erik Vangsnes [mailto:Erik.Vangsnes@fusa.kommune.no]  

Sendt: 15. mai 2017 11:05 

Til: Katarina Birkeland; Anita Soltveit 
Kopi: Kari Torkildsen Utkilen 

Emne: Førebels rapport frå studietur til Ungdomslandet! 
  
Hei Anita og Katarina 
Takk for sist. Vi har mekka ein rapport etter studieturen vår til Nordhordland og lurer på om de har tid til 
lesa gjennom før den blir endeleg, for å luka ut feil og manglar? 
 
Vi har nytta foto frå dykkar presentasjonar og håper det er greitt. Det blei litt tynnt om Austrheim 
ungdomsråd. Er det noko som skulle vore lagt til? Når fekk Austrheim ungdomskoordinator? 
 
Vi vil senda ut rapporten til ungdomsråd og formannskap i Fusa og håper den skal få fart på 
ungdomssatsinga vår! 
 
Som eit tips tilbake så har vi utarbeida ein lokal handlingsplan for ungdomsrådet og skal rullera denne til 
sommaren: https://www.fusa.kommune.no/Handlers/fh.ashx?MId1=62&FilId=1556 
  
Infoside om ungdomsrådet i Fusa: https://www.fusa.kommune.no/lokaldemokrati/politiske-
utval/ungdomsrad/ 
  

  
Venleg helsing  
Erik Vangsnes  
Kulturleiar 
 

 
Telefon: 56580153 
Epost: erik.vangsnes@fusa.kommune.no  
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